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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 37
Днес, 16.05.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
д-р Диляна Вачкова - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Антон Койнаков, Димчо Йовков
управители на общинските търговски дружества
директори на общинските предприятия

Дневен ред
1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Е. Чамуркова - доколкото знае това предложение е направено от 
много време, а едва сега влиза за разглеждане.
инж. Ламбов - нужно е било време да сондират мнение и от другите общини. Това 
предложение е издържано според него. Направил е извадка за всички паркоместа и тези, 
които се заемат от инвалиди. Само за м. януари Общината е загубила 8 000 лв. от 
злоупотребата с паркирането на местата за инвалиди. Считат, че 3 часа паркиране са
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достатъчни.

Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2109 / 29.04.2022: Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за 2021 година.
Становище на комисията: Ст. Витанов - призив към всички управители да дават заплати, за 
да си имат персонал.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4-2110/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "специализирана болница за активно лечение на пневмофтиазитрични 
заболявалия Д.р Трейман" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане.
Становище на комисията: Р. Иванов - прави предложение във всички дружества, в които има 
печалба, тя да не се разпределя печалба. В конкретното дружество няма такава.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2111 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за дейността 
през 2021г. на "Комплексен онкологичен център" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Р. Иванов предлага разглеждането на тази точка да стане при 
закрито заседание на комисията по ИВ.
Комисията по ИВ приема предложението за закрито заседание на ПК по ИВ във връзка с 
приемане на годишния финансов отчет и доклад за дейността на "КОЦ-В. Търново" ЕООД за 
2021 г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

След дискусия с управителя на дружеството комисията по БФ приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6-2112/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД- гр. Велико 
Търново, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - подкрепя предложението на Р. Иванов да не се 
разпределя печалба.

Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата:
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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7-2113/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I- гр. Велико 
Търново" ЕООД, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2114 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Център за кожно-венерически заболявалия- гр. Велико Търново" ЕООД, 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9-2115/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Обредни дейности" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата 
и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата: 
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2116 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Инвестстрой" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2117 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Царевград Търнов" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата 
и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата: 
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12-2118 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Център за психично здраве" ЕООД- гр. Велиш Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 -2135/04.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2022 г.
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Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА -8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2143 /12.05.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 31.03.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов
Ст. Витанов - колко компенсация са получени от държавата за електроенергия за първите 3 
месеца.
М. Маринов - не може към момента да я каже колко е, трябва да се изчисли към 
тримесечието, не е проблем да се изчисли.
Ст. Витанов - ще помоли на сесията администрацията да представи какъв е размерът на 
компенсацията за електроенергия от държавата за първото тримесечие на 2022 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

15 - 2169 /13.05.2022: Промени по приходната и разходната и част на Бюджета и СЕС към
30.04.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - промените касаят предложения на 
директорите на училищата. Корекциите са информативни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

16 - 2150 / 12.05.2022: Бюджетна прогноза за периода 2023-2025 г. на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - този материал за съжаление е безкрайно 
остарял, по процедура трябва да се представи пред общинския съвет. Новият начин на 
изчисляване на ТБО ще започне от 2024 г. Догодина Общината ще трябва да разработи 
механизъм, по който да събират декларации. Министерство на финансите е подготвило и ще 
пусне за обсъждане методология за изчисляване на ТБО, съгласно изменението на закона за 
местните данъци и такси.
Кр. Каракоцев - относно туристическия данък - изключително нисък. Има ли информация 
колко са леглата на хотелите в града.
М. Арабаджиев - тази справка я има в сайта на министерство на туризма и може да се 
провери.
Кр. Каракоцев - чия е отговорността за събирането на този данък, явно хотелите не си 
отразяват реалните нощувки.
К. Широкова - как да се задължат хотелите да отразяват реалните си нощувки, Общината 
няма как да ходи и да проверява.
М. Маринов - лобито на хотелиерите е премахнало начинът на изчисляване, по който на 70 % 
заетост се плащаше предварително.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

17 - 2168 /13.05.2022: Отчет за дейността на общинските предприятия за 2021 г. 
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - този материал го има и в отчета на
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бюджета за 2021 г. Постарали са се да посочат приходите и разходите.
Ст. Витанов - известно е, че групата на БСП поиска настойчиво представянето на този отчет. 
Не могат да бъдат поставени всички ОП под общ знаменател. Част от тях извършват 
специални дейности. Изказва похвала за дейността на ОП"Реклама". ОП"Зелени системи" 
имат много техника и служители, а приходи от дейността - само 25 000 лв. Трябва регулярно 
да се предоставя заедно е отчета на бюджета и отчет на ОП-тата.
М. Маринов - "Зелени системи" са направени да обслужват общината, не са направени да 
вършат услуги навън. Реализираните приходи са по-скоро инцидентни, защото тяхната 
функция е да покриват районите, определени със заповед.
Е. Чамуркова - би било добре, когато се дава отчета, да се посочва колко хора работят във 
всяко ОП и колко е средната работна заплата. Поздравява ОП "Реклама", ОП " Спортни 
имоти и прояви", ОП "Младежки дом" и "ОП "Кабелно радио" за дейността си. Добре е да 
има актуализация на заплатите.
Р. Иванов - в момента говорят за общински предприятия, чиито приходи се покриват през 
общински данъци и такси, а не през приходи на самото предприятие. Да се търси 
ефективност от дейността на което и да е ОП е нерационално. Те нямат собствен баланс. А  
всяко едно търговско дружество по дефиниция трябва да работи на плюс, за да може да 
съществува.
Ст. Витанов - не е имал предвид търговски дружества в изказването си, не търси приходи на 
"Зелени системи". Дава пример Полски Тръмбеш, където са си направили предприятие за 
поддържане на уличното осветление.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2160 /13.05.2022: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

Днес, 18.05.2022, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 / 12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Е. Коев - може ли да не се репатрират автомобилите, а само да се 
заскобват.
инж. Ламбов - това противоречи на закона и на наредбата, няма как.
М. Трифонов - имат ли право да спрат извън оказаните зони и пак да ползват 3 часа 
безплатно паркиране.
инж. Ламбов - имат право да паркират в други зони, но се таксуват като всички останали.

Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2151 / 12.05.2022: Предоставяне на правото за поддръжка и управление на АИС Акация и АИС 
ПМГ за контрол качеството на въздуха и правото за използване и анализ на получените данни на 
ИАОС-София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4-2165 / 13.05.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2166 /13.05.2022: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на проект за изменение на Общ устройствен план на Община Велико Търново и план- 
схемите на елементите на техническата инфраструктура за поземлени имоти, с. Шемшево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: /
ЗА- 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

2 от 2 19.5.2022 г„ 10:18



Firefox

Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 17.05.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
управители и гл. счетоводители на медицински търговски дружества 
Мъстън Еминов - представител на "ОДПГ" ЕООД 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Зорница Кънчева-Миладинова - началник отдел "ОС" 
д-р Диляна Вачкова - гл. експерт дирекция "СДЗ"

1 - 2082 / 18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва 3. Кънчева.
д-р М. Калейнски - въпрос относно площадката за отпадъци до кв. Чолаковци. Доволен е от 
нея и редовно я използва.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва: М. Еминов
д-р М. Калейнски - в общината има над 2500 човека, които имат право да спират на такива 
места. Актуални ли са тези данни, обновяват ли се всяка година.
М. Еминов - ежемесечно получават данни за новоиздадените кар ги, няма как да се 
прогнозира от издадените пожизнено дали има починали или няма.
Д.Чолаков - описано е, че на самите талони ще имат имена и снимка. Предложено е да се 
ограничи паркирането до 3 ч. само на съответните паркоместа. Как ще се ограничат тези 3 
часа, как ще се упражнява контролът. Само с един текст в наредбата няма да се постигне
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M. Еминов - относно неправомерното използване на талона от друго лице: наредбата 
позволява да се извършват проверки дали реално се обслужва автомобила от лице, което е 
инвалид, или обслужва такова. Ако има някакво съмнение, може да задържат автомобила и 
да го проверят. Начинът за засичане ще става чрез модул системата на Общината - CMC 
паркиране. Ще бъде въведена допълнителна графа за електромобилите (до 2 ч.) и за 
инвалидите (до 3 ч.). След като автомобилът бъде засечен от контрольора на дружеството, той 
извършва проверка и регистрира в системата, че дадено лице е паркирало в съответния час. 
Същевременно контрольорът ще постави талони, с което ще се информира, че е засечено 
паркирането в съответния час. След тези 3 ч. трябва да се премести автомобила. Може да го 
премести във друга зона, но не и в същата преференциална. В системата ще го има 
регистрирано и ако се оспорва, това ще бъде едно доказателство. Такава е практиката в 
много общини.
д-р М. Калейнски - кой в Общината отговаря за издаването на тези карти и ще бъдат ли 
уведомени лицата за тези промени.
М. Еминов - от дирекция "СДЗ" издават картите. На лицата ще им се даде гратисен период. 
Ще бъдат уведомени и медийно.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2109 / 29.04.2022: Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за 2021 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2110 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "специализирана болница за активно лечение на пневмофтиазитрични 
заболявалия Д.р Трейман" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане.
Становище на комисията: Докладва д-р Ст. Денчева.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5-2111/ 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за дейността 
през 2021г. на "Комплексен онкологичен център" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Докладват представители на дружеството.
д-р М. Калейнски - това е първото дружество, което вече е с одит и одитор. Каква е
препоръката на одитора.
Гл. счетоводител на дружеството - като цяло увеличение на приходите, 
д-р Н. Стойнов - това и без одитор е ясно.
Кр. Каракоцев - за да излезе на печалба дружество има два варианта - или да се намалят 
разходите, или да се увеличат приходите. През последните години има ли увеличение на 
пациенти.
д-р Н. Стойнов - разходите около пациентите се увеличават, а приходите остават същите.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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6 - 2113 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I- гр. Велико 
Търново" ЕООД, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7-2114/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Център за кожно-венерически заболявалия- гр. Велико Търново" ЕООД, 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - за първи път на дружествата на печалба им се 
връща за реинвестиции. Това е едно добро начало, 
д-р Н. Стойнов - и също е стимул.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2118 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Център за психично здраве" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2135 / 04.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2140 /12.05.2022: Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна
комисия за изработване на областна здравна карта
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2167 /13.05.2022: Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна
комисия за изработване на областна аптечна карта
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2160 /13.05.2022: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на община Велико Търново л

Становище на комисията: д-р М. Калейнски - предлага при формиране на бюджета за 
следващата година парите за финансиране да бъдат минимум 100 000 лв.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 16.05.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Жельо Желев

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
д-р Диляна Вачкова - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Антон Койнаков, Димчо Йовков
управители на общинските търговски дружества
директори на общинските предприятия

Дневен ред
1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 / 12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Е. Чамуркова - доколкото знае това предложение е направено от 
много време, а едва сега влиза за разглеждане.
инж. Ламбов - нужно е било време да сондират мнение и от другите общини. Това 
предложение е издържано според него. Направил е извадка за всички паркоместа и тези, 
които се заемат от инвалиди. Само за м. януари Общината е загубила 8 000 лв. от 
злоупотребата е паркирането на местата за инвалиди. Считат, че 3 часа паркиране са 
достатъчни.
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Комисията приема предложението:
ЗА -9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2109 / 29.04.2022: Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за 2021 година.
Становище на комисията: Ст. Витанов - призив към всички управители да дават заплати, за 
да си имат персонал.

Комисията приема предложението:
ЗА -8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 -  2110/ 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "специализирана болница за активно лечение на пневмофтиазитрични 
заболявания Д.р Трейман" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане.
Становище на комисията: Р. Иванов - прави предложение във всички дружества, в които има 
печалба, тя да не се разпределя печалба. В конкретното дружество няма такава.

Комисията приема предложението:
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 -  2111 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за дейността 
през 2021г. на "Комплексен онкологичен център" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Р. Иванов предлага разглеждането на тази точка да стане при 
закрито заседание на комисията по ИВ.
Комисията по ИВ приема предложението за закрито заседание на ПК по ИВ във връзка с 
приемане на годишния финансов отчет и доклад за дейността на "КОЦ-В. Търново" ЕООД за 
2021 г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

След дискусия с управителя на дружеството комисията по ИВ приема предложението: 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6-2113/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I- гр. Велико 
Търново" ЕООД, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2114 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Център за кожно-венерически заболявания- гр. Велико Търново" ЕООД, 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2118 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за
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дейността през 2021г. на "Център за психично здраве" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 -  2115/ 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Обредни дейности" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата 
и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата: 
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 0 - 2116 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Инвестстрой" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 -2117/ 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Царевград Търнов" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата 
и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата: 
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12-2112/ 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД- гр. Велико 
Търново, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - подкрепя предложението на Р. Иванов да не се 
разпределя печалба.

Комисията приема предложението да не се разпределя печалбата:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2135 / 04.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

14 - 2141 /12.05.2022: Подаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ЕООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и
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експлоатация на същите на ВиК оператора
Становище на комисията: Ст. Витанов - изказва, че е категорично против, въпреки че не е 
член на комисията по ИВ и не участва в гласуването.

Комисията приема предложението:
ЗА -4 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

15 - 2143 /12.05.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 31.03.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов
Ст. Витанов - колко компенсация са получени от държавата за електроенергия за първите 3 
месеца.
М. Маринов - не може към момента да я каже колко е, трябва да се изчисли към 
тримесечието, не е проблем да се изчисли.
Ст. Витанов - ще помоли на сесията администрацията да представи какъв е размерът на 
компенсацията за електроенергия от държавата за първото тримесечие на 2022 г.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

16 - 2169 /13.05.2022: Промени по приходната и разходната и част на Бюджета и СЕС към
30.04.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - промените касаят предложения на 
директорите на училищата. Корекциите са информативни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

17 - 2168 /13.05.2022: Отчет за дейността на общинските предприятия за 2021 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - този материал го има и в отчета на 
бюджета за 2021 г. Постарали са се да посочат приходите и разходите.
Ст. Витанов - известно е, че групата на БСП поиска настойчиво представянето на този отчет. 
Не могат да бъдат поставени всички ОП под общ знаменател. Част от тях извършват 
специални дейности. Изказва похвала за дейността на ОП"Реклама". ОП"Зелени системи" 
имат много техника и служители, а приходи от дейността - само 25 000 лв. Трябва регулярно 
да се предоставя заедно с отчета на бюджета и отчет на ОП-тата.
М. Маринов - "Зелени системи" са направени да обслужват общината, не са направени да 
вършат услуги навън. Реализираните приходи са по-скоро инцидентни, защото тяхната 
функция е да покриват районите, определени със заповед.
Е. Чамуркова - би било добре, когато се дава отчета, да се посочва колко хора работят във 
всяко ОП и колко е средната работна заплата. Поздравява ОП "Реклама", ОП " Спортни 
имоти и прояви", ОП "Младежки дом" и "ОП "Кабелно радио" за дейността си. Добре е да 
има актуализация на заплатите.
Р. Иванов - в момента говорят за общински предприятия, чиито приходи се покриват през 
общински данъци и такси, а не през приходи на самото предприятие. Да се търси 
ефективност от дейността на което и да е ОП е нерационално. Те нямат собствен баланс. А 
всяко едно търговско дружество по дефиниция трябва да работи на плюс, за да може да 
съществува.
Ст. Витанов - не е имал предвид търговски дружества в изказването си, не търси приходи на 
"Зелени системи". Дава пример Полски Тръмбеш, кьдето са си направили предприятие за 
поддържане на уличното осветление.
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2150 / 12.05.2022: Бюджетна прогноза за периода 2023-2025 г. на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: Докладва М. Маринов - този материал за съжаление е безкрайно 
остарял, по процедура трябва да се представи пред общинския съвет. Новият начин на 
изчисляване на ТБО ще започне от 2024 г. Догодина Общината ще трябва да разработи 
механизъм, по който да събират декларации. Министерство на финансите е подготвило и ще 
пусне за обсъждане методология за изчисляване на ТБО, съгласно изменението на закона за 
местните данъци и такси.
Кр. Каракоцев - относно туристическия данък - изключително нисък. Има ли информация 
колко са леглата на хотелите в града.
М. Арабаджиев - тази справка я има в сайта на министерство на туризма и може да се 
провери.
Кр. Каракоцев - чия е отговорността за събирането на този данък, явно хотелите не си 
отразяват реалните нощувки.
К. Широкова - как да се задължат хотелите да отразяват реалните си нощувки, Общината 
няма как да ходи и да проверява.
М. Маринов - лобито на хотелиерите е премахнало начинът на изчисляване, по който на 70 % 
заетост се плащаше предварително.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

19 - 2151 /12.05.2022: Предоставяне на правото за поддръжка и управление на АИС Акация и АИС 
ПМГ за контрол качеството на въздуха и правото за използване и анализ на получените данни на 
ИАОС-София
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 2155 /13.05.2022: Приемане на декларация относно членството на Република Северна 
Македония в Европейския съюз
Становище на комисията: Е. Чамуркова - ще гласува категорично против. Не разбира какъв 
е конкретният повод за приемането на тази декларация. Това е чиста проба популизъм.

Комисията не приема предложението:
ЗА -1; ПРОТИВ - 5; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Нормативно-правна уредба и обществен ред

Днес, 19.05.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението, заедно с корекция в чл. 14, ал. 
2, второ изречение - да се добави след ”4 юни 1998 г." текстът "и да съдържа":
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 /

/ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

Драгомир Йосифов

Дневен ред

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 32
Днес, 19,05.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Нелина Църова - директор дирекция "КТМД" 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред
1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2148 / 12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2159 /13.05.2022: Присъждане на Награда "Култура" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията предлага награда "Култура" да бъде присъдена в
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следните категории, съгласно предложението на Експертната комисията:
1. В категория за ярки постижения в областта на изкуствата и културата в следните 
подкатегории:
- за ярки постижения в областта на сценичните изкуства - една награда за един спектакъл 
или роля на индивидуален артист от един от следните ж анрове: театър, музика, танцово 
изкуство или балет на Ю лита Фъсева и Димитър Местдаг;
- за ярки постижения в областта на културно-историческото наследство, архитектура и 
естетизация на градската среда на арх. Драгомир Йосифов и Денислав Сираков;
- за произведение на изкуството или културно събитие за деца на Театър „Весел“;
- за ярки постижения в областта на аудиовизуалните изкуства и фотографията на 
Творчески колектив ,,Co-interactionn: проф. Светослав Косев, гл.ас. д-р Атанас Марков, ас. д-р 
Симеон Ж елев;
- за медии и публицистика в областта на културата на Николай Венков;
2. В категория „Най-успешен дебют или изява на млад творец“/с  творчески изяви до 5 
години/да бъде присъдена на Мария Павлова.

ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 31
Днес, 18.05.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• СунайМунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС" 
зорница Кънчева-Миладинова - началник отдел "ОС"
Йорданка Колева - кмет с. Ресен
Гица Лазарова - кмет с. Пчелшце
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред
1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За- 5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2141 / 12.05.2022: Подаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ЕООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2145 / 12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2146 /12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2147 /12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2148 /12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2161 /13.05.2022: Предварителен договор по чл.15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Пчелюце 
Становище на комисията: Г. Лазарова - дава положително становище.
Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2162 /13.05.2022: Отмяна на Решение № 907/31.03.2022 г. на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2163 /13.05.2022: Дарение на недвижим имот, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2164 / 13.05.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен 
Становище на комисията: Й. Колева - потвърждава положителното си становище. 
Комисията приема предложението:
За- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2165 /13.05.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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ЗотЗ 19.5.2022 г., 10:18



Firefox

Проблеми на гражданското общество и иириа с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 30
Днес, 19.05.2022, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред
1 - 2082 / 18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението: //
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 31
Днес, 17.05.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Георги Давидов - гл. експерт, дирекция "ОМДС"
Борислав Йорданов - управител "Царевград Търнов" ЕООД 
Мъстън Еминов - представител на "ОДПГ" ЕООД 
Димчо Йовков

Дневен ред
1 - 2082 /18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

2 - 2149 /12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и паркиране 
на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 2109 / 29.04.2022: Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за 2021 година.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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4-2113/  29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I- гр. Велико 
Търново" ЕООД, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2117 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Царевград Търнов" ЕООД- гр. Велико Търново, разпределяне печалбата 
и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2135 / 04.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 2176 / 17.05.2022: Протокол за разпределение на сумата за финансово подпомагане на спортните 
клубове, съгласно Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове 
Становище на комисията: Докладва Г. Давидов.
Изказвания:Д. Куздов, Г. Недев, Т. Нанев, М. Михлев, Е. Чамуркова

След дискусия комисията съгласува протокола за разпределение на средствата за 
подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново през 2022 година, съгласно 
„Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново“, 
както следва:

№ Име на СК - вид спорт Точки Ст-ст на 1 точка в лв. Всичко за получаване в
лв.
1 АП Спорт - спортна стелба 5111 1,536 7 849,26
2 Асеневци - вдигане на тежести 2978 1,536 4 573,96
3 Боляри-2009- плуване 3488 1,536 5 358,03
4 Браун Тим - сп. Ориентиране 1531 1,536 2 351,04
5 Етър - шахматен клуб 1053 1,536 1 617,84
6 Етьр-49 - баскетбол 8305 1,536 12 755,48
7 Етьр-64 - хандбал 17685 1,536 27 163,40
8 Етър-78 - стрелба с лък 3275 1,536 5 030,10
9 Трапезица 1957 сп.катерене 1021 1,536 1 567,70
10 Етър Елит - худ. Гимн 1738 1,536 2 669,06
11 Етър Стил - спортна гимнастика 2795 1,536 4 293,75
12 Илия Павлов - борба 5412 1,536 8 312,66
13 Катана - карате 0 1,536 0,00
14 Етър 2000 - плуване 2407 1,536 3 697,17
15 Калоян - карате 1670 1,536 2 565,17
16 Калоян-92 - конен спорт 16052 1,536 24 655,42
17 Царевец Етър 93 борба 554 1,536 851,53
18 Спортен клуб по ловна стребла 1249 1,536 1 917,69
19 Асеневци - шах 482 1,536 739,61
20 Трапезица 1954 2661 1,536 4 087,92
21 Царевец-19 - волейбол 830 1,536 1 274,86
22 Царевец - плуване 3705 1,536 5 690,17
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23 Спринт 2020 лека атлетика 472 1,536 724,53
24 Атлетика 2012 - летка атлетика 4260 1,536 6 542,41
25 Етър Виктори 2079 1,536 3 193,07
26 СК "Етър Елит" Ест. Груп. Гимн. 329 1,536 505,94
27 Етър -100 спортна стрелба 871 1,536 1 338,52
28 СК "Моделизми" 510 1,536 783,34
29 Ивайло 93 - л.атлетика 1758 1,536 2 699,47
30 Ивайло - бокс 2235 1,536 3 433,12
31 РВ - МГ борба 1057 1,536 1 623,44
32 СК "Магия" ест. груп. гимн 87 1,536 134Д2

97659 150 000,00

Един дисквалифициран клуб:
СК „Катана“ киокушии
- През изминалите години на СК “Катана“ са изисквани допълнителни документи, поради 
невярно съдържание на резултатите. През настоящата година, представените протоколи, 
подпечатани и от федерацията, са с подправено и невярно съдържание. За достоверност са 
изисквани документи от други общини в България, които имат представени протоколи от 
Държавни първенства и от тях става ясно, че СК “Катана“ измисля и добавя неверни 
класирания на свои състезатели, с цел да събере повече точки по Наредбата и да се 
облагодетелства финансово клубът.
- чл.20 Спортни клубове, които представят документи с невярно съдържание, се лишават от 
финансово подпомагане за срок от 2 (две) години.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 34
Днес, 16.05.2022, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Йорданка Стефанова 

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община В. Търново 
арх. Н. Миладинов - гл. експерт, дирекция "СУТ" 
арх. Л. Бъчварова - гл. експерт, дирекция "СУТ"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Антон Койнаков, Димчо Йовков
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД
Кирил Ангелски - кмет с. Шемшево

Дневен ред
1 - 2109 / 29.04.2022: Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за 2021 година.
Становище на комисията: Пл. Петров - изказва, че желае увеличаване на сините зони с цел 
по-добра организация на движението.
Т. Тодоров - против увеличаване на синята зона. Какъв е смисълът на синята зона по 
принцип - да хване центъра на града, където хората идват по делови причини, да си платят и 
да си свършат работата за 1-2 часа и да си заминат, а не да се запушва центърът.
Я. Бейлен - контролът върху паркинга може да бъде по-добър. Не знае има ли контрол във 
времето, когато се паркира свободно, за неправилно паркирани автомобили, 
инж. Ламбов - благодари за подкрепата на Общината и Общинския съвет, била е тежка 
година.
д-р Андреева - въпрос относно възстановяване на пешеходната маркировка.
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инж. Ламбов - сезонът започна, през месеците май и юни се възстановява маркировката, 
започват с централната градска част, след което се преминава към кварталите.
Т. Тодоров - това дружество, освен със синя зона, събирането на приходи, 
контрол,организация на паркирането в платените зони, трябва да се занимава и с 
организация на движението и паркирането в града и в безплатните зони. Трябва да има 
визия за паркирането в града като цяло, да дава предложения за територии общинска 
собственост, в които могат да бъдат формирани паркинги - безплатни или платени. Колко 
пъти г-н Ламбов е дал предложение към кмета за територия общ. собственост, която 
инфраструктурно не е организирана добре, но може да бъде организирана като паркинг, 
инж. Ламбов - доста проекти са имали.
Т. Тодоров - на ул. "Йоновка" има проект за изграждането на помощен терен към стадиона. 
Там имаше някога проект за търговски комплекс, отдолу да се използва натрупаната 
денивелация на терена и да се направи подземен паркинг. В момента проектът включва ли 
под бъдещия тренировъчен терен изграждане на подземен паркинг. Не включва. Там теренът 
е прекрасен с подходящата денивелация. На ул. "Баба Мота" има също терен, който не се 
ползва, и също може да се направи паркинг. На ул. "Козлодуй" също има такъв терен.
Трябва да има обща стратегия върху територията на града и възможностите за изграждане 
на паркинги.
Ст. Витанов - на пазара също има такъв терен.
арх. Др. Йосифов - напомня за наредбата за реорганизиране на паркиране в междублоковите 
и квартални пространства, която са приели преди 2 години. Тя съществува вече втора 
година, в сила е, но все още няма изготвени правила за прилагането, въпреки че общинският 
съвет е взел решение да бъдат изготвени в едномесечен срок от приемането й. Към момента 
те е неработеща. Със сигурност "ОДПГ" ЕООД няма отношение към тази наредба. Не е 
задължение на управителя на дружеството да прави предложения за терени, кьдето може да 
бъдат изграждени паркинги. Всеки може да го направи, и съветник, и гражданин. Да не се 
вменява това задължение на управителя.
Пл. Петров - много хубаво се дават предложения за паркинги и т.н, но никой не дава 
предложения откъде да се вземат пари да се направи такова нещо. Общината абсурд да може 
да си го позволи.
Ст. Витанов - 4 години водят война да се изготви ОУП на гр. Велико Търново. 
Последователността е такава: първо ОУП, второ генерален транспортен план и едва след 
това организация на движението. И няма да се решава на парче кой терен е подходящ. ОУП 
ще покаже къде какво. Но не се прави, затова на г-н Тодоров му идват идеи, които са хубави, 
но са на парче.
инж. Ламбов - като се приеме генералният план, от него ще се види къде може да има място 
за паркиране.
Д. Хаджийски - доволен е от работата на дружеството.

Комисията приема информацията:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2112 / 29.04.2022: Приемане на Годишен финансов отчет за 2021г., Годишен Доклад за 
дейността през 2021г. на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД- гр. Велико 
Търново, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2135 / 04.05.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2143 / 12.05.2022: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 31.03.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2169 /13.05.2022: Промени по приходната и разходната и част на Бюджета и СЕС към
30.04.2022 г.
Становище на комисията: Докладва М. Маринов.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2141 /12.05.2022: Подаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
община Велико Търново за управление на Асоциацията по В и К на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ЕООД, гр. Велико Търново, и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2144 / 12.05.2022: Одобряване на техническо задание по чл. 123 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на Проекти за изменение на ОУП на Община Велико Търново (ОУПО), ПУП-ПРЗ, 
план-схеми за електроснабдяване, водоснабдяване и канализация, благоустройство и 
паркоустройство, план-схема за вертикална планировка и комуникационно-транспортна мрежа с 
организация на движението за поземлен имот, гр. Велико Търново и включването му в границите 
на населеното място
Становище на комисията: Докладва арх. Миладинов

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2166 /13.05.2022: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на проект за изменение на Общ устройствен план на Община Велико Търново и план- 
схемите на елементите на техническата инфраструктура за поземлени имоти, с. Шемшево 
Становище на комисията: Докладва арх. Бъчварова 
К. Ангелски - дава положително становище.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2082 / 18.04.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва 3. Кънчева.

Комисията приема предложението:
ЗА -9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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10 - 2149 / 12.05.2022: Изменение и допълнение на Наредба за реда за спиране, престой и
паркиране на пътни превозни средства на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва инж. Ламбов - злоупотребява се с талоните за инвалиди.
Автомобилите стоят паркирани по 8 часа в зоните. Идеята е, както и в други общини,
автомобилите им да стоят паркирани до 3 часа.
арх. Др. Йосифов - подкрепя това предложение за до 3 часа.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2152 /12.05.2022: Промяна статута на паркинг наул. "Крайбрежна" № 47, гр. Велико Търново, 
от охраняем дневен платен паркинг в денонощно-охраняем платен паркинг
Становище на комисията: Докладва: инж. Ламбов - в момента този паркинг е дневен до 20.00 
ч. Особено сега в туристическия сезон много гости на града идват и искат да си оставят 
автомобилите и им се казва, че паркингът е до 20.00 ч. А хората искат да си оставят парите. 
Още една причина - живущите искат да плащат на паркинга като платен абонамент, както е 
на ул. "Краков". Така ще се освободи улицата от паркиране.
П. Тюфекчиев - цената за 1 час през деня една и съща ли е като цената за 1 час през нощта, 
инж. Ламбов - една и съща е.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2146 /12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2147 / 12.05.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2163 /13.05.2022: Дарение на недвижим имот, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2164 /13.05.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Ресен 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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16 - 2165 / 13.05.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

17 - 2161 /13.05.2022: Предварителен договор по чл.15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, с. Пчелище 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

5 от 5 17.5.2022 г., 12:10


